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Stosownie do * 30 Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego Uchwalą Nr
l4lJyIJ2Ot t Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma z dnia 13 września 2011 r. (Dziennik
Urzędowy Województwa Mazowieckiego z 2011 r., Nr 208, poz. 6258) składam informację
o swej pracy i pracy Urzędu w okresie między sesjami Rady Miejskiej, według stanu na dzień
19 lutego 202! roku:

14.01.2021 roku

Spotkanie z Panem Tomaszem Lewandowskim, dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg
Wojewódzkich w Warszawie.
Omówiono:
• przebudowę drogi 721 na odcinku między ul. Julianowską w Piasecznic aul. Skolimowską

w Konstancinie-Jeziornie,
• przebudowę drogi 721 na odcinku między ul. Mirkowską w Konstancinie-Jeziornic

a sołectwem Ciszyca.
• projekt I budowę sygnatizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Mikiewicza

w Konstancinie-Jeziornie a ul. Wilanowską w Konstancinie-Jeziornie,
• projekt i budowę sygnalizacji świetlnej przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Stomczynie

i Szkole Podstawowej w Brześcach.
• wyrażenie zgody na projektowanie budowy sieci wod-kan. w pasie drogi wojewódzkiej

724 w miejscowości Turowice i Kawęczyn.

20.01 2021, 27.01.2021 roku

Jubileusze małżeńskie z okazji 50 rocznicy ślubu.

21.01.2021 roku

Spotkanie z właścicielem nieruchomości w Słoiuczynie celem wydzierżawienia przez Gminę
części jego nieruchomości na potrzeby Szkoły Podstawowej Nr 4 w okresie jej rozbudowy.



26.01.2021 roku

Spotkanie z przedstawicielami Przychodni Zdrowia (Medyita-Mirków, SPZOZ. Przychodnia —

Konstancin, Przychodnia przy Alei Wojska Polskiego) celem omówienia dowozu niektórych

osób na szczepienia Coyid-19.

10.02.2021 roku

Spotkanie z Panem Tomaszem Moczulskim — Dyrektorem PGE Jeziorna w sprawie wykupu

nieruchomości gminy, zmiany uzgodnienia projektu budowy ul. Elektrycznej (etap 1),

możliwości budowy stacji TRAFO na terenie Szkoły Podstawowej Nr 4.

1202.2021 roku

Spotkanie z przedstawicielami władz samorządowych dzielnicy Wilanów ni. st. Warszawy;

Panem Bartoszem Wiśniakowskim - Zastępcą Burmistrza i Panią Joanną Strzelecką —

Naczelnikiem Wydziału Ochrony Srodowiska w sprawie przebiegu gazociągu do

Elektrociepłowni Siekierki.
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